
 

 

Ik ben moeder van twee dochters (2019 en 2022). 

Onze jongste dochter gaat met veel plezier naar een hele 

leuke gastouder. Onze oudste dochter ging ook altijd naar 

een gastouder van Kwest en daar had ze het erg gezellig. 

Ik ben OC-lid sinds november 2023. 

Ik ben OC-lid, omdat ik vanuit mijn pedagogische 

achtergrond graag mee denk over beleid. Heb je vragen, 

ideeën of opmerkingen: laat het me weten!  


